
 

 

 
 

关于更新《公司银行服务账户和服务费率》的公示 
 
 

感谢您对恒生银行（中国）有限公司（以下简称“银行”）的一贯支持。为适应业务发展需求，提升

客户体验，银行决定补充说明《公司银行服务账户和服务费率》的汇率换算标准，并对其中部分贸易服务

项目进行修改，主要包括：整合部分贸易服务收费项目，新增电子商业汇票系统收费，修改电报费用。更

新后的费率表将于 2016 年 11 月 1日起生效。 
 
 

适用对象： 
 

  所有公司客户 
 

 

公示时间： 
 

  2016 年 8 月 1 日——2016 年 10 月 31 日 
 

 

如有任何疑问，敬请致电银行客户服务热线 8008 30 8008 或 4008 30 8008。 

 
 
 
 
 
 
 

Updates of Tariff of Corporate Banking Services 
 

 
Thanks for your continuous support for Hang Seng Bank (China) Limited (the “Bank”). Please be advised 

that exchange rate calculation reference has been added in to corporate bank tariff table with other 

amendments on trade service related items, including ECDS fee, cable fee as well as some item 

restructuring. The updated tariff will come into effect from 1 Nov 2016. 

 

Customers: 
 

  Corporate Customers 
 
 

Notice Period: 
 

  1 Aug 2016 to 31 Oct 2016 
 
 

For any enquiry, please call the Bank’s Customer Service Hotline at 8008 30 8008 or 4008 30 

8008. 

 

 

 


